
 

 

 

Παρέμβαση για τη μη παύση λειτουργίας του Τελωνείου Κιλκίς 

 

Εξαιτίας της συζητούμενης παύσης λειτουργίας του Τελωνείου Κιλκίς και σε συνέχεια 

οχλήσεων από επιχειρήσεις - μέλη του, που δραστηριοποιούνται στην περιοχή, ο 

Σύνδεσμος απέστειλε, την Τετάρτη 21 Οκτωβρίου 2020, επιστολή προς τον Διοικητή 

της ΑΑΔΕ, κ.  Γ. Πιτσιλή. 

Στην επιστολή, εκφράζεται η έντονη ανησυχία που προέρχεται από το γεγονός ότι, 

στην περιφέρεια του Κιλκίς είναι εγκατεστημένες επιχειρήσεις με κυρίως εξαγωγικό 

χαρακτήρα, που, μέχρι σήμερα, εξυπηρετούνται απρόσκοπτα από το Τελωνείο του 

Κιλκίς. Οι επιχειρήσεις αυτές θα είναι υποχρεωμένες να εκτελωνίζουν τα προϊόντα τους 

από το Τελωνείο Θεσσαλονίκης, με αποτέλεσμα να αυξηθεί υπέρμετρα το κόστος 

μεταφοράς των προϊόντων τους και, κατ’ επέκταση, να μειώνεται η ανταγωνιστικότητα 

της εγχώριας παραγωγής. 

Με γνώμονα τα παραπάνω, αναφέρετε στην επιστολή, η διακοπή λειτουργίας του 

Τελωνείου Κιλκίς θεωρείτε άστοχη και ζητήθηκε η επανεξέταση του ζητήματος, καθώς, 

οι επιπτώσεις για τις εξαγωγικές επιχειρήσεις της περιφέρειας θα είναι ιδιαίτερα 

δυσμενείς.  

 


